
Mødereferat bestyrelsesmøde
Fredag. D. 11.3.2022 – kl. 08:30

Til stede: Johnny H. Pedersen, Hans-Henrik Tungelund, Mette Adamsen, Eva Høymark 

Mødested: Klubhuset

Referent: Eva Høymark

Punkt: Emne:

1. Nyt bestyrelsesmedlem:
Det er svært at finde en ny til bestyrelsen. Da det måske kunne have noget med sekretærrollen, har Eva 
valgt at overtage den rolle. Så kan et nyt medlem, komme stille og roligt ind i det.
H.H laver et nyt opslag, 

2. Klubmodul 2.0:
H.H og Eva har deltaget i et webinar om det nye klubmodul. Der er lavet lidt om i hvordan man lægger 
ting op på hjemmesiden osv. Der er dog stadig bøvl med hvordan tilmelding forgår, og der er stadig ting, 
der ikke er helt klar endnu. 

3. Selvtræning på banen:
Der blev snakket om dette på Generalforsamlingen. På den ene side vil vi gerne beholde vores HF, men 
vi kan også se problematikken i, at folk selvtræner på banen og vi ikke ved hvem der bruger banen. Det 
er en forening og vil gerne have folk tager del i det sociale og er tilknyttet andre.
H.H laver en tekst.

4. Instruktør på landsplan:
Der er ikke noget på plads endnu. Til landsmødet i år, vil der helt sikkert blive en debat om dette. 
Afstemning vil først ske til landsmødet i 2023. Vi afventer og ser hvad der sker.

5. Hal:
Der blev snakket om hvor en evt. rundbuet hal ville kunne stå og om det er noget vi skal gå videre med. 
Mette undersøger forsikring på en telthal og får en vurdering på hvad det vil koste at få gjort klar til at 
stille en hal op. Vi vil prøve at få et buget lagt for en sådan hal og stille pinde i for at se størrelse osv. Så 
vi kan fremlægge det for vores klub, inden der tages nogen beslutninger.

6. NRGI:
Der bliver plantet nogle nye træer oppe på bakken ind mod skydebanen, der hvor den nye mast er sat op. 
Der skal i den forbindelse findes ud af en vandingsordning, så de nye træer ikke dør.

7. Mast:
Masten som står forrest på banen, er rusten og vi påtænker at få den udskiftet på et tidspunkt. Ved evt. at 
søge nogle puljer ved elselskabet.

8. Aktivitetsudvalget:
Der laves et festudvalg til 50-års jubilæum, som evt. kunne bestå af aktivitetsudvalget, 1 fra bestyrelsen 
(H.H) og 2 alm. Medlemmer.
H.H kontakter udvalget.

9. Aspirant:
Laika er nu blevet tilmeldt Nosework overbygningen. 


